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Abstract (en)
The capsule has a nestable container body (10) opened at an end, and a separate upper part connectable with an upper end (13) of the container
body by a mechanical locking engagement structure (14). The upper part has a ring with an opening for bringing of ashes and a cover for locking
of the opening. The container body is rotationally symmetric and has a taper angle of 1.5 degree with a wall thickness of 1.5 to 3 millimeters. The
container body and the upper part consist of biologically degradable material such as arboforma(RTM: bio-renewable materials).

Abstract (de)
Eine Aschekapsel zur Aufnahme der Asche verstorbener weist einen Gefäßkörper (10) auf, der stapelbar ist. Der Gefäßkörper ist über eine
Verriegelungsstruktur (14) mit einem Oberteil verbindbar. Die Verriegelungsstruktur ist Teil eines mechanischen Verriegelungseingriffs, der
werkzeuglos zusammengefügt werden kann, zerstörungsfrei aber nicht lösbar ist. Der Gefäßkörper (10) ist stapelbar. Er wird mit dem Oberteil
erst bei Gebrauch zusammengefügt. Beide Teile bestehen aus biologisch abbaubarem Material, insbesondere auf der Basis von Lignin und/oder
Cellulose.
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